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Zápisnica zo zasadnutie Komisie zdravotnej, sociálnej a ochrany verejného poriadku zo dňa 8.10.2019 

Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Komisie zdravotnej, sociálnej a ochrany verejného poriadku pri MsZ, 

ktoré sa konalo dňa 08.10.2019 o 16,00 hod. 

v priestoroch malej zasadacej miestnosti MsÚ Handlová     
 

Prítomní :           Bc. Alţbeta Orthová, predsedníčka komisie                              

                             Mgr. Erika Budovičová   

                             MUDr. Alica Buzalková                                  

                             MUDr. Iveta Hlobíková                            

                             PhDr. Emília Nyitrayová                                    

                             Mgr. Lucia Jonásová 

                             JUDr. Ing. Jozef Stopka, PhD 

                             Milan Sýkora  

                             Jozef Šafárik                   

                             Mgr. Zuzana Šaláteková, zapisovateľka 

 

 

Ospravedlnení :   Peter Dudáš  

                              MUDr. Alica Buzalková                                  

                              Mária Róţová 

                              Mgr. Viera Mrázová 

                             

Ďalej prítomní:   PhDr. Veronika Cagáňová, vedúca sociálneho oddelenia 

                             Mgr. Silvia Grúberová, primátorka mesta 

                             Ing. Radoslav Iţdinský, zástupca primátorky mesta 

                              

                              

Program  :  

1. Otvorenie, oboznámenie s programom zasadnutia, kontrola uznesení. 

2. Informatívna správa o činnosti Mestskej polície Handlová. 

3. Aktualizácia poradovníka, ţiadosti o pridelenie bytu osobitného určenia.  

4. Návrh rozpočtu mestskej neziskovej organizácie Jazmín n.o. na roky 2020,2021,2022. 

5. Návrh rozpočtu mesta Handlová – sociálna oblasť. 

6. Rôzne 

7. Záver  

 

 

 

K bodu 1/ Otvorenie, schválenie programu zasadnutia 

 

 Predsedníčka komisie Bc. Alţbeta Orthová, privítala prítomných, konštatovala, ţe 

komisia je uznášaniaschopná, je prítomná nadpolovičná väčšina  členov komisie.   

Predsedníčka komisie oboznámila prítomných so zmenou programu zasadnutia, ktorý dostali 

členovia komisie pred zasadnutím komisie v mailovej alebo v písomnej podobe. Keďţe sa 

komisie nemohla zúčastniť Mgr. Viera Mrázová – riaditeľka neziskovej organizácie Jazmín, 
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tak sa predloţenie návrhu rozpočtu prekladá do programu nasledujúcej komisie. S návrhom 

komisia súhlasila a nik z prítomných nemal pripomienky.  

 

  

K bodu 2/ Informatívna správa o činnosti Mestskej polície Handlová  

Správu o činnosti MsP Handlová predloţil Bc. Marcel Jánošík, náčelník MsP 

Handlová. Vo svojej správe predloţil štatistické údaje udalostí, zákrokov a priestupkov, ktoré 

riešili príslušníci MsP za obdobie od posledného zasadnutia komisie.  

Bc. Alţbeta Orthová informovala prítomných, ţe na základe podnetov od členov 

komisie z predchádzajúcich stretnutí bol oslovený aj riaditeľ OO PZ Handlová, ktorý sa 

nemohol zúčastniť dnešného stretnutia. Pokúsi sa byť prítomný na ďalšom stretnutí komisie. 

 

U Z N E S E N I E :  

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie  

Správu o činnosti MsP Handlová, ktorú predloţil Bc. Marcel Jánošík, náčelník MsP 

Handlová, bez pripomienok. 

 

 

K bodu 3/  Aktualizácia poradovníka, žiadosti o pridelenie bytu osobitného určenia.  

 K aktualizácií poradovníka podala informácie PhDr. Veronika Cagáňová, ktorej 

odovzdala slovo predsedníčka komisie Bc. Alţbeta Orthová. PhDr. Veronika Cagáňová 

informovala členov komisie o uvoľnení 2 bytov osobitného určenia, ktoré však ešte stále 

neboli pridelené nakoľko je v nich nutná rekonštrukcia.  Počas mesiaca september sa uvoľnil 

jeden byt v obytnom dome na ulici 29.augusta 1, bol následne ponúknutý manţelom 

Feherovcom, ktorí byt odmietli, no poţiadali o moţnosť zotrvať v poradovníku na rovnakom 

mieste. Členovia komisie jednohlasne odsúhlasili, ţe ţiadosť manţelov Feherovcov treba 

zaradiť na koniec poradovníka. ( 9 členov bolo za, 0 proti, nik sa nezdrţal hlasovania )  

Ďalšou v poradovníku je p. Strmeňová, bola oslovená, no nemohla si ísť pozrieť byt lebo je na 

liečení. Z uvedeného dôvodu poţiadala o zotrvanie na pôvodnom mieste, vráti sa aţ po 

18.10.2019 a aţ v tom čase sa bude nachádzať v meste.   

Tretím v poradovníku ţiadateľov bol p. Válek, ktorý byt neprijal, no má záujem zotrvať 

v poradovníku. Bol upozornený, ţe bude zaradený na koniec poradovníka. Členovia komisie 

jednohlasne odsúhlasili, ţe ţiadosť p. Váleka bude zaradená na koniec poradovníka. ( 9 

členov bolo za, 0 proti, nik sa nezdrţal hlasovania ) 

PhDr. Veronika Cagáňová postupne predloţila členom komisie jednotlivo nové 

ţiadosti občanov o zaradenie do poradovníka ţiadateľov o byt osobitného určenia.    

Ţiadosť o byt osobitného určenia si podali nasledovní občania mesta Handlová:   

 Monika Adámeková, Handlová, 

Zuzana Karová, Handlová, 

Jolana Bučková, Handlová 

  

Členovia komisie sa oboznámili s jednotlivými ţiadosťami, ku kaţdej sa vyjadrili osobitne. 

Ţiadosti p. Moniky Adámekovej, p. Zuzany Karovej a p. Jolany Bučkovej 
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komisia odporučila zaradiť do poradovníka ţiadateľov, nakoľko spĺňajú všetky podmienky 

určené vo Všeobecne záväznom nariadení mesta Handlová č. 1/2019 o Bytovej rade mesta 

Handlová a o pravidlách  pri  zostavovaní poradia uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta 

Handlová. 

Všetky tri nové ţiadosti o zaradenie do poradovníka prítomní členovia komisie jednohlasne 

odsúhlasili, ( 9 členov bolo za, 0 proti, nik sa nezdrţal hlasovania ) takţe budú zaradené do 

poradovníka ţiadateľov o byt osobitného určenia. 

 

Žiadosť o prednostné pridelenie bytu osobitného určenia si podali nasledovní občania :  

Kamil Lacko, Handlová 

Emília Moždženová, Handlová 

Margita Tonhauserová, Handlová 

Jiřina Schmidtová, Handlová 

Magdaléna Bieleschová, Handlová 

 

 Členovia komisie sa zaoberali dôvodmi, ktoré uvádzali ţiadatelia vo svojich 

ţiadostiach. Ţiadosti o prednostné pridelenie bytu osobitného určenia p. Emílie Moţdţenovej, 

p. Margity Tonhauserovej a p. Jiřiny Schmidtovej členovia komisie jednohlasne schválili ( 9 

členov bolo za, 0 proti, nik sa nezdrţal hlasovania ). Ţiadosť o prednostné pridelenie bytu 

osobitného určenia p. Magdalény Bieleschovej členovia komisie odhlasovali nasledovne ( 7 

členov bolo za, 2 proti, nik sa nezdrţal hlasovania ), takţe jej ţiadosti bolo vyhovené. 

Ţiadosť o prednostné pridelenie bytu p. Kamila Lacku členovia komisie nevyhoveli, 

jednohlasne v hlasovaní zamietli prednostné pridelenie ( 0 členov bolo za, 9 členov proti, nik 

sa nezdrţal hlasovania ). 

Ďalej sa členovia komisie zaoberali ţiadosťou p. Ondreja Híreša, ktorý poţiadal o moţnosť 

zostať v byte v obytnom dome na ulici 29. augusta, kde býva a aby dostal na daný byt 

nájomnú zmluvu. Členovia komisie jeho ţiadosti vyhoveli a jednohlasne ju odsúhlasili ( 9 

členov bolo za, 0 proti, nik sa nezdrţal hlasovania ). Aj p. Bosíniová si podala ţiadosť 

o moţnosť zotrvať vo svojom byte osobitného určenia v obytnom dome na ulici 29. augusta 1 

a aby dostala nájomnú zmluvu. Členovia komisie sa jednohlasne dohodli, aby p. Bosíniová 

dostala nájomnú zmluvu na dobu určitú na 6 mesiacov. Z dôvodu nedávnych pretrvávajúcich 

susedských sporov.  

( 9 členov bolo za, 0 proti, nik sa nezdrţal hlasovania ) 

 

  

U Z N E S E N I E :  

 

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča zaradiť 

ţiadosti manţelov p. Štefana Fehera s manželkou Alžbetou a p. Milana Váleka na koniec 

poradovníka.  

  

Komisia  zdravotná,  sociálna  a ochrany verejného  poriadku  pri  MsZ   odporúča zaradiť do 

poradovníka ţiadateľov ţiadosti p. Moniky Adámekovej, p. Zuzany Karovej a p. Jolany 

Bučkovej nakoľko spĺňajú podmienky určené vo Všeobecne záväznom nariadení mesta 
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Handlová č. 1/2019 o Bytovej rade mesta Handlová a o pravidlách  pri  zostavovaní poradia 

uchádzačov o byt vo vlastníctve mesta Handlová. 

 

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ odporúča  prednostné 

pridelenie bytu pre p. Jolanu Schmidtovú, p. Magdalénu Bieleschovú, p. Emíliu 

Moždženovú a p. Margitu Tonhauserovú. 

 

Komisia zdravotná, sociálna a ochrany verejného poriadku pri MsZ neodporúča   prednostné  

pridelenie bytu osobitného určenia pre p. Kamila Lacku. 

 

Komisia zdravotná, sociálna a ochrany verejného poriadku pri MsZ odporúča  vyhovieť 

ţiadosti p. Ondreja Híreša o uzatvorenie nájomnej zmluvy. 

 

Komisia zdravotná, sociálna a ochrany verejného poriadku pri MsZ odporúča   vyhovieť 

ţiadosti  p. Evy Bosíniovej o uzatvorenie nájomnej zmluvy na dobu určitú – 6 mesiacov. 

 

 

 

K bodu 5/  Návrh rozpočtu mesta Handlová – sociálna oblasť. 

 K návrhu rozpočtu podala informácie PhDr. Veronika Cagáňová, vedúca sociálneho 

oddelenia. Členovia komisie obdrţali materiál v písomnej podobe v predstihu. Vysvetlila 

prítomným, ţe na základe ich pripomienok bola do rozpočtu zakomponovaná poloţka na 

opravu strechy obytného domu na ulici 29. augusta 1, kde sa nachádzajú byty osobitného 

určenia. Taktieţ boli navrhnuté zvýšenia príspevkov pre Denné centrum a organizáciu 

Zdravotne postihnutých. 

p. Milan Sýkora oboznámil prítomných s faktom, ţe zdravotne postihnutí členovia organizácie 

robia mnoţstvo akcií a príspevok v sume 500€ na rok je pri 15 podujatiach málo.  

 

Mgr. Silvia Grúberová, primátorka mesta, ktorá bola prítomná na komisii vyjadrila, ţe sa 

budú snaţiť podporiť zvýšenie príspevkov na realizáciu podujatí a fungovanie i reprezentáciu 

mesta Handlová.   

 

Bc. Alžbeta Orthová, predsedníčka komisie poďakovala PhDr. Veronike Cagáňovej, vedúcej 

sociálneho oddelenia za predloţené materiály. 

 

Nik z členov komisie nemal pripomienky. 

 

U Z N E S E N I E : 

 

Komisia  zdravotná,  sociálna a ochrany verejného poriadku  pri  MsZ   berie na vedomie 

návrh rozpočtu mesta Handlová – sociálna oblasť, ktorý predloţila PhDr. Veronika Cagáňová, 

vedúca sociálneho oddelenia MsÚ Handlová, bez pripomienok. 
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K bodu 6/ Rôzne 

 Nik z prítomných v tomto bode nepoţiadal o slovo. 

 

  

K bodu 7/ Záver 

 Bc. Alţbeta Orthová, predsedníčka komisie, na záver poďakovala členom komisie za 

účasť a ich aktívny prístup k predloţeným materiálom. Taktieţ  vyslovila poďakovanie pani 

primátorke Mgr. Silvii Grúberovej a pánovi zástupcovi primátorky Ing. Radoslavovi 

Iţdinskému za účasť na komisii. Zasadnutie komisie ukončila.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                          Bc. Alţbeta Orthová.  

                                                            predsedníčka komisie zdravotnej,  

                                                        sociálnej  a ochrany verejného poriadku  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala : Mgr. Zuzana Šaláteková  


